
Protokoll 4 (2024) 
Styrelsemöte 2024-11-24 

Gislaved-Anderstorps Ridklubb 
 

 
Närvarande: Cecilia Johansson, Frida Gunnarsson Vuckic, Elin Svensson, Jeanette Elbe,  

Ida Larsson, Johanna Wärme 

 

Inledande punkter 
1. Cecilia hälsar alla välkomna och öppnade mötet.  
2. Ida valdes att föra protokoll och Elin att justera tillsammans med Cissi.  
3. Beslut att godkänna dagordningen.  

 
Föregående protokoll, godkännande och korta uppdateringar om öppna punkter 

4. Frida läser upp föregående protokoll.  
 

5. Styrelseutveckling  
Vi har arbetat igenom våra stadgar. Måldokument uppdaterade – Verksamhetsidé, 
värdegrund och vision. Ny mobbningspolicy ska också ses över.  
 

6. Årsmöte 2025 – Förslag på datum; 27/2 kl.18 på Hotell Åsen i Anderstorp. 
 - Ida skickar ut ”save the date” i våra sociala kanaler i december samt en månad innan 
årsmötet äger rum. Nettan ansvarar för den ekonomiska delen och Angelica för 
verksamhetsplan och verksamhetsberättelse.  
 - Nyval av styrelsemedlemmar: Frida, Nettan, Marcus och Emma 
 - Årets ekipage Ponny/Häst: Dressyr, hopp, WE 
 - Förslag på nomineringar till årets kompis, -förebild, -stallvärd, -eldsjäl etc. 
Motivera och nominera. Nomineringar genom forms (skickas ut till medlemmar via mail) eller 
anonym nominering i stallet.  

 
Fasta punkter 

7. Rapport från verksamhet 
     i) Status hästar – Vi har för tillfället ont om hästar i verksamheten pga av skador mm. Balder 
fick hastigt tas bort och Pralin har pensionerats. Situationen är löst för tillfället tack vare 
inlåning av privata hästar och ponnyer, men är ej hållbart i längden. Vi behöver eget 
hästmaterial för att möta våra elever på en rimlig nivå. Angela ska provrida en häst idag. 
ii) Status lektioner - Vi har ströplatser lediga och folk på kö. Pga av hästunderlaget kan vi inte 
täcka de ströplatserna just. För närvarande har vi tre uppsägningar inför vårterminen. 
 

8. Ekonomisk rapport 
     i) Likviditeten är ansträngd för tillfället. Fortsatt mycket kapital bundet till hästar. 
Medlemsfakturor skickas ut i december för 2025. Likadant gället för anläggningskorten.  
Beslut om att Nettan får ta en obetald skuld vidare till kronofogden.  
ii) Försäljning an Bjärechips är avslutad. Bingolotter har kommit och lämnas ut om 5 lotter per 
kuvert och elev. Julkalendrar finns att hämta på kontoret för de som vill köpa.  
 

 



9. Bidrag 
     i) Arbete av belysningsprojekt påbörjas under mellandagarna. Cissi har varit i kontakt med 
Anna Gamlén på kommunen och inväntar återkoppling. Johanna ansvarar för att se över 
möjlighet om att lösa en container. 
     ii) Gula huset – Vakant till nästa möte. 
 

10. Personal 
     i) Linn sjukskriven och jobbar just nu 50%. Tilde har sagt upp sig och vi söker efter en 
ersättare till henne. Hon slutar 20/12. Angelica behöver ta det lite lugnare av personliga själv 
men försöker jobba på som vanligt. 
 

11. Genomgång av sektioner/övriga arbetsgrupper 
     i) Uppstallade – Fin stämning i stallet just nu. Julschemat är klart. 
Vi har beslutat att ta in tre nya hästar på anläggningen. Gustus ägs utav Cindy och hennes 
make. Troja och Jawa ägs utav Hanna Silvertern.  
     ii) Tävling – Möte bokat med tävlingssektion 8/12. Ej bokat möte för tävlingsryttare.  
     iii) Anläggning 

a) B-kort lastbil – Vakant till nästa möte 
b) Anläggningsregler – Cissi och Angelica ansvarar för att se över och uppdatera. 
c) Privata aktörer i ridhuset – Vakant till nästa möte 

     iv) Inget nytt gällande GARKUS 
      v) Sponsring 
  a) Sponsorer för 2025 måste ses över. Ny sponsorgrupp? 

b) Sponsrat event för 2025 – Cecilia tar kontakt med Louise Söderlund om det finns 
intresse av att hjälpa till med förslag på event/ryttare. Styrelsen går in och hjälper till 
där det behövs.  

 
12. Övrigt 

Nästa möte: 12 december kl17:00  
 
 
 
 
 

 
 
 
__________________________  __________________________ 
Ida Larsson, Vid protokollet  Elin Svensson, Justerare 
 
 
 
 
 
__________________________  
Cecilia Johansson, Ordförande 
 
 

 
 


